
 

 

 

 
 

BRP.0012.5.12.2.2025 

 

 

PROTOKÓŁ 12/2025 

z  posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  

w dniu 26 marca 2025r. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Feliński otworzył 

posiedzenie o godzinie 08:00. Na podstawie listy obecności przewodniczący stwierdził 

prawomocność posiedzenia, powitał zebranych i  zaproponował następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

2. Stwierdzenie prawomocności 

3. Przyjęcie porządku obrad; 

4. Informacja na temat sytuacji sanitarno-epidemiologicznej na terenie powiatu 

tomaszowskiego. 

5. Wolne wnioski i sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Informacja na temat sytuacji sanitarno-epidemiologicznej na terenie Powiatu 

Tomaszowskiego. 

 

Jadwiga Kaczmarek- Dyrektor Stacji sanitarno- epidemiologicznej w Tomaszowie 

Mazowieckim 

 

Powiedziała ,że w ostatnim czasie został zarejestrowany krztusiec 150 przypadków, 682 

przypadki ospy wietrznej, gruźlica 22 przypadki, bolerioza 45, oraz duża ilość zachorowań na 

grypę została stwierdzona tj. ponad 900 przypadków.  

 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Zapytał czy stwierdzono ostatnio jakiej przypadki COVID-u ? 

 



Jadwiga Kaczmarek- Dyrektor stacji sanitarno- epidemiologicznej w Tomaszowie 

Mazowieckim 

 

Odpowiedziała ,że było 1588 takich przypadków, 126 osób było hospitalizowanych  

 

Powiedziała ,że jest teraz ogólnopolska akcja dla kobiet w ciąży jeżeli chodzi o krztusiec i 

szczepienia. Dodała ,że jest w dalszym ciągu duża grupa osób , które się chcą się szczepić w 

ubiegłym roku były 33 postępowania zostały  wszczęte jeśli chodzi o osoby uchylające się od 

szczepień. Postepowania trwają  jest porozumienie między Wojewódzkim Inspektoratem a 

Wojewodą i tam nakładane są na te osoby grzywny. 

 

Powiedziała ,że szczepienia odbywają się według kalendarza szczepień , który jest ogłaszany 

co roku przez Głównego Inspektora Sanitarnego, w ramach bieżącego nadzoru sanitarnego 

jeździmy na kontrole do punktów szczepień i sprawdzamy karty dzieci. Jeżeli w danym 

roczniku dziecko nie jest zaszczepione prosimy o sprawozdanie z danej poradni jak przebiega 

profilaktyka jeżeli chodzi o rozmowy z rodzicami i dlaczego te dzieci nie są zaszczepione. 

Jeżeli dostajemy informację ,że pomimo ponagleń z poradni dzieci nadal nie są zaszczepione 

wszczynamy postępowanie. Najpierw informacyjnie do rodziców, jeżeli po takiej informacji 

nadal rodzic nie zgłosi się z dzieckiem do poradni, dodał ,że jest to długa procedura ponieważ 

często ludzie nie maja adresu. 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Zapyta jakie są konsekwencje nie szczepienia?  

 

Jadwiga Kaczmarek- Dyrektor stacji sanitarno- epidemiologicznej w Tomaszowie 

Mazowieckim 

 Odpowiedziała ,że nakładana jest grzywna na jednego z rodziców nawet do kilku tysięcy 

złotych, jeśli rodzic przyjdzie do poradni i zaszczepi dziecko wówczas ma prawo zwrócić się  

o zwrot tych środków 

 

Przewodniczący Komisji Jarosław Feliński 

 Zapytał o czystość i stan wód w Powiecie Tomaszowskim 

 

Jadwiga Kaczmarek- Dyrektor stacji sanitarno- epidemiologicznej w Tomaszowie 

Mazowieckim 

 

Powiedziała ,że szczegółowe dane prześle e- mailem. Jeśli chodzi o Zalew Sulejowski czy 

Pilicę , to my badamy wodę przed sezonem kąpielowym w momencie kiedy gminy zgłoszą 

nam ,że są utworzone kąpieliska- woda jest badana przed uruchomieniem ,a później jest 

badana przez organizatora w trakcie zgodnie z zatwierdzonym harmonogramem.  Jakość 

wody w kąpieliskach nad Zalewem Sulejowskim badana jest każdego dnia w okresie letnim. 

Dodała ,że w ubiegłym roku wydano 13 bieżących ocen jakości wody stwierdzających 

przydatność wody do kąpieli, potem nastąpił zakwit sinic i zostały wydane trzy decyzje o 

tymczasowym zakazie kąpieli w kąpielisku.  

 

Poruszony został temat powstawania sinic w wodach Zalewu Sulejowskiego. 

 

 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i sprawy różne.  



Poruszony został temat wspólnego posiedzenia komisji w sprawie przebiegu drogi S-12, 

zaproponowano 9 kwietnia o godzinie 10:00 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Jarosław Feliński 

Wystąpił z prośba o uhonorowanie 100 -lecia klubu Sportowego Lechia w postaci wydania 

albumu 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Feliński podziękował radnym za udział w obradach i 

zamknął posiedzenie komisji. 

 
 

 

 Protokołowała                                                           Przewodnicząca Komisji 

                                                                                             Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 Paulina Węglarska                                          Jarosław Feliński  

 

 

 

 
 

 

 


